
 

 
 

PROTOKÓŁ 

obrad XLIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 17 lipca 2018 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1040 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XLIII zwyczajnej 

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli 

radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach XLIII sesji zwyczajnej uczestniczy  

11 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu).  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji; 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XLII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 11 – za, protokół XLII sesji zwyczajnej został 

przyjęty. 

 

 Ad. 4 Informacja z pracy między sesjami 21.06.2018 – 17.07.2018; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że: 

1. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Lokalnej Organizacji Turystycznej  

w Morągu, na którym przedstawiono m.in. sprawozdanie merytoryczno-finansowe za  



 

 
 

2017 r., zatwierdzono sprawozdanie finansowe za 2017 r. oraz udzielono absolutorium dla 

Zarządu. Ponadto zapoznano z Rocznym Planem Działania oraz Planem Finansowym na 

2018 r.  

2. Odbył się Festyn rodzinny w Boguchwałach. 

3. Odbyło się Zgromadzenie Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko”, na którym przedstawiono informacje o pracy Zarządu, sprawozdanie roczne  

z wykonania budżetu za 2017 r. oraz udzielono absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2017 r. 

4. Uczestniczyłem w uroczystych obchodach Dni Miłomłyna w związku z 20-leciem 

odzyskania praw miejskich. 

5. W Zespole Szkolno-Przedszkolnym odbył się Memoriał im. Jana Dejny z udziałem dzieci  

i młodzieży naszej szkoły wraz z uczniami z Anglii, Rosji i polskiej szkoły z Dublina. 

6. Uczestniczyłem w uroczystym otwarciu bloku operacyjnego w powiatowym szpitalu  

w Ostródzie. 

7. Odbyło się zebranie mieszkańców w miejscowości Warkałki ws. rozpoczęcia budowy linii 

wodociągowej.  

8. Odbyło się spotkanie rady budowy w sprawie inwestycji termomodernizacji Miłakowskiego 

Domu Kultury. Pojawia się wiele problemów technicznych ze względu na lata budynku, ale 

wszystko jest na dobrej drodze. Po wykonaniu inwestycji cały zespół ośrodka pomocy 

społecznej będzie miał normalne warunki pracy, jak również petenci korzystający z pomocy 

ośrodka. 

9. Na stadionie miejskim odbył się II Memoriał im. Jana Dejny w piłce nożnej. 

10. Uczestniczyłem w III Franciszkańskim Festynie Rodzinnym pn. „Miłakowski Festyn 

Gwiazd” przy Parafii pw. Podwyższenia Krzyża Świętego. 

11. Odbyły się na stadionie miejskim w Miłakowie zawody strzeleckie z broni 

pneumatycznej zorganizowane przez Stowarzyszenie Miłośników Jeziora Mildzie  

w Miłakowie. Zawody zrealizowano w ramach obchodów Dni Miłakowa, a nagrody zostaną 

wręczone na Dniach Miłakowa. 

12. Odbyło się spotkanie z redaktor Gazety Morąskiej Panią Wiesławą Witos. 

13. Projekt pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej Osiedla Kolorowego  

w Miłakowie” znalazł się na drugim miejscu listy rankingowej konkursu „Kształtowanie 

przestrzeni publicznej” w ramach działania „Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach 

wiejskich” objętego PROW na lata 2014-2020, co oznacza, że zakwalifikował się do 

dofinansowania. 



 

 
 

14. Projekt pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w Boguchwałach oraz rozbudowa świetlicy 

wiejskiej w Książniku” znalazł się na 9 miejscu listy rankingowej programu „Inwestycje  

w obiekty pełniące funkcje kulturalne” w ramach działania „Podstawowe usługi i odnowa 

wsi na obszarach wiejskich” objętego PROW na lata 2014-2020, co oznacza, że również 

zakwalifikował się do dofinansowania. 

15. 13 lipca br. Gmina Miłakowo złożyła wniosek o dofinansowanie na realizację 

inwestycji pn.”Współpraca Gminy Miłakowo i Gusiev na rzecz ochrony Zalewu Wiślanego 

poprzez uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej kluczowych obszarów rolniczo-

turystycznych w Zlewni rzeki Pregoły i Pasłęki”. Wartość projektu wynosi 2.604.578,00 

EURO. 

16. 02 lipca 2018 r. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty w przetargu 

nieograniczonym pn: „Budowa chodnika przy ul. Kaszubskiej w Miłakowie wraz  

z modernizacją istniejącego odcinka chodnika, budowa chodnika przy ul. Słoneczny Stok 

oraz utwardzenie nawierzchni drogi przy ul. Młyńskiej wraz z wykonaniem odwodnienia”. 

Jako najkorzystniejszą ofertę wybrano firmę: Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego 

Sp. z o. o. ul. Przemysłowa 13A; 14-300 Morąg 

Nr 

oferty 

Nazwa (Firma) i 

adres wykonawcy 

Część Cena zł 

(brutto) 

Gwarancja 

rękojmia 

za wady 

Termin 

wykonania 

Warunki 

płatności 

2. 

Przedsiębiorstwo 

Budownictwa 

Drogowego Sp. z o.o. 

ul. Przemysłowa 13A 

14-300 Morąg 

I 

 

II 

 

III 

159 751,17 

 

12  043,14 

 

126 146,67 

5 lat 

 

5 lat 

 

5 lat 

28.09.2018r. 

 

28.09.2018r. 

 

28.09.2018r. 

Warunki 

płatności 

zgodne z 

zapisami 

we wzorze 

umowy 

stanowiącej 

załącznik 

do SIWZ 

17. Dnia 13 lipca 2018 r. ogłoszono przetarg nieograniczony pn.: „Ubezpieczenie mienia  

i odpowiedzialności zamawiającego”. Termin składania ofert upływa 31.07.2018 r. o godz. 

11:00 

18. Dnia 13 lipca 2018 r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym pn: 

„Budowa ekologicznej ścieżki dydaktycznej nad brzegiem jeziora Mildzie w Gminie 

Miłakowo, w celu ochrony in-situ zagrożonych gatunków i siedlisk przyrodniczych”. 

Wpłynęła jedna oferta: 



 

 
 

✓ Przedsiębiorstwo Drogowo – Budowlane „DRO-BUD” Leszek Rysztowski,  

ul. 3 Maja 11/4, 14-300 Morąg 

Cena: 1 470 591,30 zł brutto; Okres rękojmi za wady 5 lat; 

Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający podał, że zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zadania tj.: 955 961,51 zł brutto. Po przeanalizowaniu dokumentacji przetarg 

najprawdopodobniej zostanie unieważniony. 

19.  Sieć sklepów Dino złożyło wniosek o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. Gmina nie 

zna szczegółów. O taką decyzję może wystąpić każdy znając jedynie nr działki i nie musi 

być to w ogóle właściciel nieruchomości. Pierwsza odpowiedź na decyzję jaką gmina 

udzieliła dla firmy to sprawa zagospodarowania wód opadowych. W związku  

z obowiązującymi przepisami muszą konsultować sprawę z Generalną Dyrekcją Ochrony 

Środowiska.  Powierzchnia obiektu będzie wynosić 600 m2. Ponadto przedstawił dla 

radnych mapę rozmieszczenia budynku.   

20.  16 lipca br. odbyło się zebranie mieszkańców Miłakowa ws. zaopiniowania uchwał 

odnośnie punktów sprzedaży alkoholu.   

21.  Został wydany biuletyn o sołectwach Gminy Miłakowo. Znajdują się w nim informacje 

przedstawione przez mieszkańców poszczególnych sołectw. 

Proć R. zapytał o termin rozpoczęcia prac na ul. Młyńskiej - Słoneczny Stok. 

Burmistrz - termin nie został jeszcze ustalony, ale w najbliższym czasie rozpoczną się prace.   

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2018-

2034; 

Skarbnik – w powyższej uchwale zmianie ulegają ogólne kwoty dochodów i wydatków, które 

zostają zmniejszone na kwotę  419.901 zł. W przypadku dochodów są to dochody  majątkowe, 

natomiast w przypadku wydatków: wydatki bieżące zmniejszają się o kwotę 2.768,00 zł, 

 a wydatki majątkowe zmniejszają się o kwotę 417.133,00 zł 

W załączniku Nr 2 do uchwały dotyczącym wykazu przedsięwzięć wprowadza się następujące 

zmiany: „Budowa ekologicznej ścieżki dydaktycznej nad brzegiem jeziora Mildzie w Gminie 

Miłakowo w celu ochrony in-situ zagrożonych gatunków i siedlisk przyrodniczych” –  

w związku ze zmianą harmonogramu rzeczowo – finansowego realizacji projektu dokonano 

zmiany podziału płatności tj.: w roku 2018 kwotę 573.577zł; w roku 2019 kwotę 419.901zł 



 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 11 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

b) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2018 r.; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. – przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie  

z uzasadnieniem dołączonym do ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 11 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

Ad. 6 Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje. 

Nikt z radnych nie zgłosił interpelacji.  

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 7 Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Dubis M. zwrócił się z prośbą o więcej informacji na temat obiektu handlowego, który ma 

powstać w Miłakowie.  

Burmistrz – wniosek, który został złożony przez firmę nie zawiera żadnej informacji, bo takiej 

nie muszą składać. Z informacji jakie można uzyskać z internetu jest to sieć sklepów 

spożywczych z własną produkcją wędlin. Głównie swoją działalność rozwijają w małych 

miejscowościach i na obrzeżach dużych miast. Prawdopodobnie jest to kapitał polski. Gmina 

wydaje tylko decyzje. Firma musi spełnić wszystkie warunki, a w momencie zebrania 

odpowiednich dokumentów mogą wystąpić o pozwolenie na budowę. Powierzchnia, którą 

zaproponowali nie jest powierzchnią, która musi uzyskać zgodę władzy miejscowej.  

Opoka Z. zapytał czy działka, na której powstanie obiekt jest prywatna czy gminna. 

Burmistrz – jest to działka prywatna. 

Antochowski J. - do Spółki wystąpili o warunki przyłączenia wody i kanalizacji. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o informację na temat zlikwidowanej zapadliny na 

ul. Olsztyńskiej.   

Antochowski J. - pracownicy naprawę zapadliska wykonywali w sobotę tj. 14 lipca br. Zostały 

wymienione dwie rury. Wszystko zostało utwardzone i zasypane, a po dwóch tygodniach kiedy 

wszystko osiądzie zostanie wylana masa asfaltowa, podobnie jak na ul. O. Wł. Włodyki 

naprzeciwko Miłakowskiego Domu Kultury.     



 

 
 

Proć R. - na wczorajszym spotkaniu mieszkańców Miłakowa zgłosiła się jedna z mieszkanek 

Miłakowa prowadząca sklep w Miłakowie z prośbą, aby zablokować budowę nowego sklepu  

w Miłakowie. 

Opoka Z. złożył wniosek, aby na najbliższą sesję zaprosić radnego powiatowego. 

Przewodniczący Rady – przed zakończeniem kadencji radny powiatowy zostanie zaproszony 

na obrady sesji.  

Opoka Z. zapytał o przypuszczalny termin budowy kanalizacji do miejscowości Boguchwały. 

Burmistrz - wszystko przeciągnie się w czasie, ponieważ przy wniosku pn. „Współpraca 

Gminy Miłakowo i Gusiev na rzecz ochrony Zalewu Wiślanego poprzez uregulowanie 

gospodarki wodno-ściekowej kluczowych obszarów rolniczo-turystycznych w Zlewni rzeki 

Pregoły i Pasłęki” potrzebna jest współpraca gmin, dlatego muszą odbywać się spotkania 

zarówno w Polsce, jak i w Gusiev.  

Atrachimowicz Z. poinformował, że na wczorajszym zebraniu Pan Zbigniew Zabłocki, radny 

Rady Powiatu poruszył temat sprzedaży przez Starostwo Powiatowe trzech działek na terenie 

Miłakowa, które wcześniej miały być przekazane dla gminy. 

Burmistrz – gmina Miłakowo miała otrzymać za starosty Włodzimierza Brodiuka dwie działki 

w zamian za uzbrojenie ich w wodę i kanalizację. Ponadto na te działki były już ogłaszane 

wcześniej przetargi.  

Kudlik D. – zaprosiła wszystkich radnych na obchody Dni Miasta, które odbędą się 4 sierpnia 

br., po czym krótko przedstawiła program imprezy.  

  

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XLIII  sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 10.40.  

 

 

Protokołował:      Przewodniczył: 

             Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

        (-) Agnieszka Korkuć                  (-) Michał Boczulak 

 


